
PLE A L’AJUNTAMENT 

Avui hem fet un ple a l’Ajuntament. Aquestes darreres setmanes, hem estat pensant què voliem 
demanar per a l’escola i com ho havíem de fer. Avui, ens ha rebut la sra. Gemma Orrit, 
l’Alcadessa de Peramola i el sr. Josep Torner, regidor de l’ajuntament.Em demanat que ens 
arreglin el pati de l’escola i que ens arreglin les parets dels murs per a fer-hi un mural. Hem 
estat parlant i debatent diversos temes i hem aprés moltes coses del funcionament del nostre 
ajuntament. 

 

 

 

 

 

 







 



 



 



 

 



 



 

 Volem agrair l’ajut i la prefisposicó del nostre ajuntament i que ens hagin atés tan bé. Moltes gràcies! 


